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Rada Gminy Masłów 

Protokół VII  

SESJA RADY GMINY MASŁÓW  

w dniu 26 września 2024 

 

Miejsce posiedzenia: Sala Samorządowa urzędu gminy 

Obrady rozpoczęto 26 września 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:50 tego 

samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków 

Obecni: 

1. Sylwia Bakalarz–Borkowska 

2. Mateusz Durlik 

3. Mateusz Fąfara 

4. Wojciech Haba 

5. Teodora Jagiełło 

6. Piotr Kapuściński 

7. Tomasz Ksel 

8. Mirosław Kuzka 

9. Michał Leśkiewicz 

10. Artur Lis 

11. Justyna Łakomiec 

12. Lucjan Pabis 

13. Andrzej Pedrycz 

14. Renata Samiczak 

15. Piotr Zegadło 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Stosownie do art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, Przewodniczący Rady Gminy 

Masłów Piotr Kapuściński przywitał radnych, sołtysów, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta, 

pracowników urzędu oraz gości obecnych w sali.  

Przewodniczący Rady odczytał informację o transmisji i otworzył obrady. 

 

2. Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 15 radnych, 

co jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności 

(wygenerowana na podstawie systemu informatycznego esesja) stanowi załącznik 

niniejszego protokołu. 
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3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował, że nie zgłoszono 

wniosków o zmianę porządku obrad i przystąpił do głosowania w tym punkcie. 

Głosowano w sprawie Przyjęcie porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

4. Przyjęcie protokołów Nr V i Nr VI z poprzednich sesji 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował, że nie wpłynęły 

uwagi do treści protokołów.  

Głosowano w sprawie Przyjęcie protokołu Nr V z poprzedniej sesji 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania protokołu z sesji nadzwyczajnej.  

Głosowano w sprawie Przyjęcie protokołu Nr VI z nadzwyczajnej sesji 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 
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Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

5. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował o Komisji ds. 

Inwestycji, która dokonała objazdu po terenie gminy, złożonych interpelacjach oraz 

informacji od Rady Gminy Kłodzko dot. prośby o wsparcie finansowe i materialne gminy, 

która ucierpiała w powodzi.  

 

6. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między 

sesjami 

Materiał radni otrzymali w statutowym terminie i stanowi załącznik protokołu. Tomasz Lato 

(Wójt Gminy Masłów) przedstawił istotne sprawy dotyczące funkcjonowania urzędu w 

okresie między sesjami.  

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

 

7. Projekt uchwały: 

a) w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/121/2015 Rady Gminy Masłów z dnia 29 

października 2015 roku w sprawie opłat za pobyt dziecka w Żłobku 

Samorządowym, maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od ponoszenia opłat 

Małgorzata Wolska-Długosz (Dyrektor Żłobka Samorządowego "Raj Maluszka") 

przedstawiła projekt uchwały, szczegółowo wyjaśniając podstawy proponowanych zmian.  

Piotr Zegadło (Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego) zapytał 

jakie jest zapotrzebowanie n miejsca w żłobku. 

Małgorzata Wolska-Długosz (Dyrektor Żłobka Samorządowego "Raj Maluszka") 

odpowiedziała, że obłożenie w żłobku jest 100% i poinformowała o planowanym otwarciu 

kolejnej grupy do której rekrutacja już się odbyła. Grupa będzie się składała z dzieci, które 

są na liście rezerwowej.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) dodał, że jego zdaniem pytanie 

dotyczyło informacji, czy do żłobka uczęszczają dzieci spoza gminy. 

Małgorzata Wolska-Długosz (Dyrektor Żłobka Samorządowego "Raj Maluszka") na ten 

moment nie ma nikogo takiego. Jest to jeden z warunków rekrutacji. Taka sytuacja miała 

miejsce jedynie w 2015 roku, kiedy to placówka otwierała się z dniem 1 grudnia i 

rekrutacja była przeprowadzona późno. 
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Tomasz Ksel (Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji) zwrócił się z pytaniem do pani 

mecenas, w związku z sygnałami że organ nadzoru może kwestionować datę wejścia  

w życie uchwały. Radny poprosił o interpretację. 

Iwona Kowalska (Radca Prawny) wyjaśniła, że proponowany zapis iż uchwała wchodzi  

w życie z dniem 1 października, podczas gdy minimalny okres wejścia w życie to 14 dni 

od dnia opublikowania. Mecenas wyjaśniła podstawy takiego zapisu, co jej zdaniem nie 

powinno być kwestionowane przez organ nadzoru.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) dodał, że podczas obrad komisji 

radni byli zgodni co do kwoty opłaty. Wątpliwości radnych budziła jedynie data wejścia  

w życie.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/121/2015 Rady Gminy Masłów 

z dnia 29 października 2015 roku w sprawie opłat za pobyt dziecka w Żłobku 

Samorządowym, maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od ponoszenia opłat 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr VII/52/2024 została podjęta. 

 

b) w sprawie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Robert Szechnicki (Skarbnik Gminy Masłów) omówił szczegółowo projekt uchwały.  

Tomasz Ksel (Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji) zwrócił się z pytaniem 

dotyczącym zadań 6 i 8, które mają środki finansowe na ten rok, a są wpisane jako 

wieloletnie zadania do WPF, chociaż nie mają kwot w kolejnym roku.  

Skarbnik Gminy Masłów potwierdził, że jest to poprawny zapis i wyjaśnił z czego wynika.  

Radny Ksel dodał, że uważa iż prawidłowo byłoby gdyby łączyły się z zadaniami z roku 

2022 czy 2021. Radny rozumie, że WPF będzie później porządkowany, ale w tytule jest 

zapisane wykonanie zadania.  
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Skarbnik Gminy ponownie wyjaśnił, że zostały poniesione wydatki na opracowanie 

projektów, będzie to jeden środek trwały wytworzony. Wobec czego musi to być zadanie 

wieloletnie ponieważ dokumentacja została opracowana wcześniej i wtedy rozpoczął się 

proces inwestycyjny.  

Radny Ksel odpowiedział, że nie dociera to do niego; rozumie że wcześniej te zadania 

ponosiły koszty ale dobrym rozwiązaniem byłoby wpisać zadnia wtedy, gdy mamy na nie 

środki, w jakiejś części przynajmniej.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) zwrócił uwagę kolegom  

i koleżankom radnym, że zgodnie ze statutem mamy reglamentację czasu.  

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) szczegółowo opisał historię tego zadania i ustalenia 

jakie zapadły wspólnie z radnymi. Taki zapis zadania nie jest błędem i daje gwarancję na 

wspólne, późniejsze zgłoszenie się z wnioskiem o realizację tego zadania w ramach 

środków zewnętrznych. 

Uzupełniając wypowiedź Skarbnik Gminy Masłów dodał, że nie można inaczej zapisać 

tego zadania w WPF i wyjaśnił podstawy takiego zapisu.  

Tomasz Ksel (Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji) zabrał głos informując, że ze 

względu na ograniczenia nie można przeprowadzić dyskusji. Radny zwrócił się do 

Skarbnika mówiąc, że rozwiązania nie byłyby błędne gdybyśmy tylko utrzymali zadanie 

nawet w rocznym jako aktualizację tylko tych danych projektów, które jeszcze wiszą, 

gdybyśmy zadania nie wpisywali całościowo pod takim warunkiem. Bo możemy rozliczać, 

bo też tą Kalinową mamy do listopada tego roku.  

Piotr Zegadło (Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego) zabrał 

głos informując, że na temat tego punktu odbyła się bardzo długa dyskusja, więc nie 

rozumie dlaczego radny mówi o ograniczeniach. Radny Zegadło poinformował, że bardzo 

żałuje tego kroku w tył; propozycja wójta przedstawiona na komisjach dawała możliwość 

realizacji tych inwestycji w przyszłości, mimo że nabór nie został jeszcze ogłoszony. 

Wiemy, że nabory są ogłaszane w różnym tempie; mielibyśmy zaplanowane pieniądze  

w budżecie na to zadnie, a tak trzeba będzie ponownie pochylać się nad sprawą sieci 

kanalizacyjnych i wodociągowych, być może na sesji zwykłej, może na nadzwyczajnej.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) poinformował, ż 

e jego wątpliwości budzi jedna inwestycja – sieć wodno-kanalizacyjna w Brzezinkach, nad 

którą dyskusja odbyła się w lipcu. Można powiedzieć w cudzysłowie, że jest to inwestycja 

do jednego domu, w tamtym czasie, choć są tam też domy w budowie. Mieszkańcy latami 

czekają na inwestycje, a tu nagle inwestycja w takim szybkim tempie realizowana. 

Przewodniczący przypomniał deklaracje złożone przez wójta, że zadanie będzie 

realizowane pod warunkiem pozyskania środków z zewnątrz. Radni wyrazili zgodę na 

taką realizację, przedstawiona została lista inwestycji zgłoszona do tego naboru. Zdaniem 

Przewodniczącego pozostawienie tego jednego punktu w WPF otwiera możliwość 

realizacji inwestycji, gdyby to dofinansowanie się nie pojawiło.  
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Wojciech Haba (Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego) 

poinformował, że mieszkańcy tego terenu czekają na realizację inwestycji ponad 20 lat. 

Wydaje się, że jest to jeden dom, ale domów jest tam kilka i do tego są altany, więc 

uzupełnienie tego terenu w infrastrukturę wodno – kanalizacyjną jest zasadne.   

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) wymienił inwestycje zgłaszane do realizacji  

z podaniem kosztów tych zadań. Łączny koszt: 2.554,114,00 zł, z czego dofinansowanie 

szacowane jest na poziomie ponad 80.000,00 zł. W wymienionych zadaniach są projekty 

zrealizowane szybciej niż Brzezinki i to powinno cieszyć. Realizacja zadań w szybszym 

tempie oznacza, że potrafimy odpowiadać na oczekiwania mieszkańców. Wójt dodał, że 

ze środków własnych gmina również może realizować, takie inwestycje przy założeniu że 

są to nieduże odcinki sieci, bo jest to zadanie gminy.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) zwrócił się z pytaniem do wójta, 

czy deklaracja, która padła w lipcu, w kontekście tego konkretnego zadania, zostanie 

zrealizowana tak jak pan wójt deklarował, przy wykorzystaniu środków zewnętrznych.   

Wójt Gminy odpowiedział, że odsyła do odsłuchania nagrania z tamtej sesji. To zadanie 

zostało zapisane jako zadanie do realizacji ze środków własnych samorządu. Ponieważ 

pojawiła się informacja o naborze i możliwości pozyskania środków na poziomie 80% wójt 

zdecydował o wstrzymaniu tego zadania ze środków własnych i przeniesieniu go do 

zestawu zadań realizowanych z dofinansowaniem zewnętrznym. Wójt podkreślił, że nie 

padały tam żadne deklaracje i wyjaśnił proces podejmowania decyzji. 

Piotr Zegadło (Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego) 

poinformował, że trochę na temat wodociągów się orientuje i zaznaczył, że na terenie 

gminy nie ma enklaw kilkudziesięciu czy kilkunastu domów bez dostępu do wody z sieci. 

Zdarza się, że jakiś budynek jest oddalony od dróg czy wodociągów głównych, którymi 

można doprowadzić sieć. Doprowadzenie wody wzdłuż drogi nawet do jednego budynku 

to możliwość rozwoju terenów zlokalizowanych przy tej drodze. Zdaniem radnego takie 

inwestycje są zasadne. Nie zawsze ilość budynków jest wyznacznikiem do budowy sieci. 

Mirosław Kuzka (Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa) podał przykład ulic B. Kosińskiego, gdzie nie ma sieci 

kanalizacyjnej, zlokalizowane są hotele, ścieki wyciekają i jego zdaniem takie zadania są 

priorytetowe.  

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) przypomniał że w terenie Ameliówki projektowana jest 

sieć kanalizacyjna przez Międzygminny Związek Wodociągów i Kanalizacji. Zadaniem tej 

sieci będzie odbiór ścieków z hoteli. Wójt podkreśli, że jest to bardzo trudny teren  

z rozrzuconymi domami, ale każde działanie ma służyć mieszkańcom. Wójt Gminy 

wyjaśnił z czego wynikały działania, które podjął i podał kilka przykładów inwestycji. Wójt 

zwrócił się do radnych z prośbą, by tam gdzie nie jest to potrzebne – nie szukać sporów i 

różnic, tylko budować ten samorząd w zgodzie.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) powtórzył, że jest gro 

mieszkańców, którzy czekają na różne inwestycje długo, a inwestycja w Brzezinkach  
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i tempo jej realizacji budzi zaniepokojenie radnych. A ilość odbiorców w tym zakresie nie 

była znacząca, dlatego to tempo było niezrozumiałe. Przewodniczący odniósł się do 

poprzedniej sesji, do której odsyła wójt przypominając, że była tam równie przerwa 

podczas której toczyły się rozmowy.  

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) przytoczył przykład realizowanej inwestycji wodno – 

kanalizacyjnej na ul. Ojca Pio w Domaszowicach, gdzie będą podłączone dwie lub trzy 

posesje, a koszt zadnia jest wiadomo jaki. Wójt podkreślił, że nie zgadza się z opinią 

dotyczącą tempa realizacji inwestycji podkreślając, że różne inwestycje będą realizowane 

w różnym tempie. W poprzedniej kadencji przygotowanych zostało mnóstwo projektów i 

są one sukcesywnie realizowane.  

Komisja Budżetu i Finansów negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji zaopiniowała projekt pozytywnie. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt. 

Mateusz Durlik (Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji 

Gminy) zwrócił  się z pytaniem do pani mecenas o potwierdzenie głosowania podczas 

komisji: 2 osoby głosowały „za”, 3 osoby „wstrzymały się” od głosu. Należy uznać że jest 

to pozytywna opinia.  

Iwona Kowalska (Radca Prawny) potwierdziła tę opinię.  

Głosowano w sprawie w sprawie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (11) 

Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora Jagiełło, Michał Leśkiewicz, 

Artur Lis, Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr 

Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr VII/53/2024 została przyjęta. 

 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024 

– 2031 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki przedstawił projekt uchwały.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji zaopiniowała projekt pozytywnie. 
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Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywne oceniła projekt 

uchwały. 

Głosowano w sprawie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2024 – 2031 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (11) 

Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora Jagiełło, Michał Leśkiewicz, 

Artur Lis, Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr 

Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr VII/54/2024 została podjęta. 

 

d) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego 

Projekt uchwały przedstawił Robert Szechnicki (Skarbnik Gminy Masłów). 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt.  

Głosowano w sprawie w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr VII/55/2024 została podjęta. 
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e) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Masłów, położonej w obrębie Barcza 

Anna Kucmin (Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska) omówiła projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt.  

Głosowano w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Masłów, 

położonej w obrębie Barcza 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr VII/56/2024 została przyjęta. 

 

f) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej  

w działce nr ewid. 626 ul. Jeziorkowa w miejscowości Wola Kopcowa, gmina 

Masłów - Etap II 

Dariusz Korczyński (Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej) omówił 

projekt uchwały.  

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt.  

Głosowano w sprawie w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci 

kanalizacji sanitarnej w działce nr ewid. 626 ul. Jeziorkowa w miejscowości Wola 

Kopcowa, gmina Masłów - Etap II 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 
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Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr VII/57/2024 została podjęta. 

 

g) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej  

w działkach nr ewid. 626, 672, 690, 697 ul. Jeziorkowa w miejscowości Wola 

Kopcowa gmina Masłów (2 odcinki kanału sanitarnego S4 – S4.1 oraz S6 - S6.1) 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński  

przedstawił projekt uchwały.  

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci 

kanalizacji sanitarnej w działkach nr ewid. 626, 672, 690, 697 ul. Jeziorkowa  

w miejscowości Wola Kopcowa gmina Masłów (2 odcinki kanału sanitarnego S4 – S4.1 

oraz S6 - S6.1) 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr VII/58/2024 została podjęta. 

 

h) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej  

w działkach nr ewid. 1305/2, 1306/2, 1307/5 w miejscowości Dąbrowa, gmina 

Masłów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński  omówił 

projekt uchwały.  

Brak głosów w dyskusji. 
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Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt.  

Głosowano w sprawie w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci 

wodociągowej w działkach nr ewid. 1305/2, 1306/2, 1307/5 w miejscowości Dąbrowa, 

gmina Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr VII/59/2024 została przyjęta. 

 

i) w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy 

Masłów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński  

przedstawił projekt uchwały.  

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt.  

Głosowano w sprawie w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na 

terenie Gminy Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr VII/60/2024 została przyjęta.  
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j) w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego doraźnej Komisji ds. zmiany 

Statutu Gminy Masłów 

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) przedstawił projekt uchwały  

i ogłosił 5 minut przerwy. 

 

Po przerwie. 

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) zaproponował 6 osobowy skład 

komisji i zapytał czy są inne propozycje.  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do 

głosowania.  

Głosowano w sprawie w sprawie ustalenia liczby radnych wchodzących w skład 

doraźnej Komisji ds. zmiany Statutu Gminy Masłów w liczbie 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Pedrycz 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów poprosił o zgłaszanie kandydatur.  

Radny Andrzej Pedrycz zgłosił kandydaturę radnego Piotra Zegadło.  

Radny Mirosław Kuzka zgłosił kandydatury:  

− Wiceprzewodniczącego Michała Leśkiewicza,  

− Przewodniczącego Rady Piotra Kapuścińskiego,  

− Wiceprzewodniczącego Mateusza Fąfary,  

− Radego Mateusza Durlika, 

− Radnego Wojciecha Haby.  

Kandydaci wyrazili zgodę.  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

składu komisji doraźnej.  

Głosowano w sprawie w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego doraźnej 

Komisji ds. zmiany Statutu Gminy Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 
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ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Pedrycz 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr VII/61/2024 została podjęta.  

 

8. Informacje i zapytania sołtysów 

Mirosław Kuzka (Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa) zabrał głos w sprawie funkcjonowania ośrodków zdrowia 

(nie ma lekarzy, mała liczba pacjentów jest obsługiwana, brakuje informacji).  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) odpowiedział, że również 

będzie chciał się odnieść do służby zdrowia, ale w późniejszej części sesji.  

Mateusz Durlik (Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji 

Gminy) poruszył trzy sprawy: 

1) Odnośnie przejęcia drogi od GDDKiA, czy było jakieś spotkanie w sprawie budowy 

chodnika przy żłobku, 

2) Linia nr 38 – mieszkańcy zgłaszają, że powinien być większy autobus w godzinach 

porannych, 

3) Krzyż na skrzyżowaniu ulic Walerego Przyborowskiego  i Wichrowej – kto jest 

właścicielem krzyża i działki na której krzyż jest posadowiony.  

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) odniósł się do poszczególnych spraw i wyjaśnił:  

- Jakość obsługi w ośrodkach zdrowia wynikała z nieprzewidzianej nieobecności lekarzy. 

Wójt wyjaśnił szczegółowo, że interweniował w tej sprawie, również radni interweniowali. 

Dyrektor ośrodka zapewnił, że dołoży wszelkich starań, aby sytuacja się nie powtarzała.  

- W sprawie chodnika Wójt przytoczył ustalenia w których uczestniczył również pan radny. 

Gmina będzie starała się, aby budowa chodnika została wykonana przez GDDKiA,  

a gmina zajmie się utrzymaniem drogi i chodnika.  

- Wójt omówił szczegółowo zasady funkcjonowania linii nr 38 i konsekwencje 

wprowadzenia zmian proponowanych przez pana radnego (autobus przegubowy jeździ 

już zamiennie z autobusem krótkim i zamiana jednego kursu ma automatycznie 

przełożenie na pozostałe kursy). W tej sprawie wystosowane zostało pismo i czekamy na 

oficjalną odpowiedź.  

- W  kontekście własności krzyża Wójt poinformował, że bez sprawdzenia, na sesji nie 

jest w stanie wskazać na czyjej jest działce i do kogo należy krzyż. Nie jest to działka 

drogowa. Wójt dodał, że do tej pory remonty takich obiektów były inicjatywą mieszkańców.  
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Roman Kołomański (Sołtys sołectwa Ciekoty) poprosił o wyczyszczenie rowów w dwóch 

miejscach w Ciekotach:  

1) od mostu w kierunku Radostowej po lewej stronie, do pierwszego przepustu, 

2) od posesji 15A w kierunku lasu (droga za remizą).  

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) poinformował, że obecnie trwają prace polegające na 

oczyszczaniu i odmulaniu rowów przy drogach gminnych. 

Brak kolejnych zgłoszeń w tym punkcie.  

 

9. Sprawy różne 

Andrzej Pedrycz (Wiceprzewodniczący Komisji do spraw skarg, wniosków i petycji) zabrał 

głos w sprawie transparentności i uczciwości i zwrócił się z pytaniem czy uczciwe jest 

pełnienie funkcji przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów oraz przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej.  

Iwona Kowalska (Radca Prawny) odpowiedziała, że nie widzi takich przeszkód. 

Ograniczenia ustawowe nie dotyczą przewodniczących odrębnych komisji w ramach tej 

samej rady. To są kwestie organizacyjne i dotyczące współpracy, ale nie kwestie prawne.  

Sylwia Bakalarz–Borkowska (Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej) poruszyła kwestie tempa interpelacji na BIP. 

Interpelacja zgłoszona 22 sierpnia br. do tej pory nie została opublikowana w BIP, pomimo, 

że odpowiedź radna otrzymała w dniu 12 września br. sprawa dotyczyła pierwotnej 

koncepcji przedłużeni ulicy Kwiatowej, jest to ważna sprawa dla mieszkańców i radna nie 

ma możliwości odniesienia się do linku w BIP. Radna poprosiła o publikację.  

Mateusz Fąfara (Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masłów) zwrócił się z pytaniem, czy 

na terenie gminy znajduje się jakaś stacja ładująca samochody elektryczne, czy gmina 

udostępnia takie miejsce.  

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) odpowiedział, że samorząd nie dysponuje takimi 

miejscami i z wiedzy wójta wynika, że stacje na prywatnych posesjach nie są 

udostępniane. Wójt poinformował także o planach związanych z tego typu działaniem.  

Justyna Łakomiec (Przewodnicząca Komisji do spraw skarg, wniosków i petycji) zabrała 

głos odnośnie skierowanej w dniu 22 lipca sprawy sądowej dot. Podklonówki. Radna 

zapytała czy jest już jakieś rozstrzygnięcie w tej sprawie.  

Anna Kucmin (Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska) odpowiedziała, że ma wiedzę iż postępowanie się toczyło i zapadł wyrok. Ale 

gmina nie była stroną tego postępowania, bo zażalenie trafiło poprzez Samorządowe 

Kolegium Odwoławcze do sądu.   

Radna Łakomiec zapytała, czy oficjalnie jest jakaś informacja.  

Kierownik RGKiOŚ odpowiedziała, że ma tylko telefoniczną informację, iż decyzja została 

utrzymana w mocy. Strony postępowania mają miesiąc czasu na wniesienie apelacji do 

NSA.  
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Radna Łakomiec poinformowała również o petycji wniesionej w dniu 2 sierpnia br.  

w sprawie wykonania projektu na ulicy Wielkiego Kamienia, na odcinku około 260 metrów  

w Mąchocicach Kapitulnych. Czy jest już jakaś odpowiedź w tej sprawie.  

Wójt Gminy Masłów wyjaśnił, że w tej sprawie odpowiedź jest przygotowywana i zostanie 

przekazana oraz zamieszczona w BIP.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) dodał, że z tego co pamięta to 

na odpowiedź jest trzy miesiące więc sprawa jest jeszcze w terminie.  

Michał Leśkiewicz (Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masłów) zapytał o sprawę Doliny 

Marczakowej i uzgodnienia z Zagnańskiem zrzutu nieczystości, żeby rozpocząć proces 

projektowy kanalizacji na tym terenie. Czy jest jakaś odpowiedź w tej sprawie.  

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) szczegółowo wyjaśnił na czym polega problem 

uregulowania tej kwestii. Podstawową sprawą jest wyrażenie zgody samorządu Gminy 

Zagnańsk i podpisanie porozumienia w tej sprawie. Na pewno część kosztów tej 

przepompowni, samorząd Gminy Zagnańsk będzie chciał aby były po naszej stronie, więc 

wchodzą tu kwestie budżetowe. Wójt zaznaczył, że wpięcie tych domów do sieci na 

terenie naszej gminy jest bardzo trudne i kosztowne dlatego  musimy pozostać przy tym 

pomyśle współpracy.    

Tomasz Ksel (Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji) ponowił prośbę o publikację 

umów i aneksów w BIP. Radny poruszył także kwestię obsługi w ośrodkach zdrowia 

opisując interwencję, jaka miała miejsce przy okazji spotkania w terenie. Radny opisał 

sytuację zgłoszoną przez mieszkańca i dodał, że to odpowiednia pora na organizację 

spotkania i rozmów z przedstawicielami ośrodka. 

Wojciech Haba (Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego) 

zapytał o projekt chodnika na Barczy, czy jest jakaś odpowiedź, bo mieszkanka czeka.  

Zbigniew Zagdański (Sekretarz Gminy Masłów) wyjaśnił, że gmina takiej odpowiedzi 

również nie ma. Sprawa była poruszana na przez mieszkankę na zebraniu sołeckim. 

Sekretarz wyjaśnił, że przekazał mieszkance stan korespondencji w tej sprawie.   

Przewodniczący Rady Gminy Masłów dodał, że również prowadził rozmowy z mieszkanką 

i kierował korespondencję w tej sprawi. Zdaniem Przewodniczącego brak odpowiedzi  

w tej sprawie jest spowodowany absencją pana Wróbla z Powiatowego Zarządu Dróg. 

Przewodniczący wyjaśnił, że ma umówione spotkanie w dniu jutrzejszym a tej sprawie.  

Radny Haba dodał, że odpowiedź ustna jest znana, ale chodzi o odpowiedź na piśmie. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów wyjaśnił, że odpowiedzi ustnych nie toleruje. Jest 

zasada pisemności w samorządzie.  

Mateusz Durlik (Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji 

Gminy) ponownie zabrał głos pytając o odcinek kanalizacji na ulicy Przyborowskiego 

(między ulicą Uniwersytecką a Wichrową). Radny zapytał czy poprzedni radni zgłaszali 

problem nieprzyjemnego zapachu, czy mieszkańcy składali wnioski w tej sprawie.  

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) odniósł się do poruszonych spraw (zamieszczanie 

umów powyżej 50.000 zł w BIP) i poprosił o wyrozumiałość w tej kwestii. Odnośnie 
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ośrodków zdrowia wójt zadeklarował organizację spotkania. W sprawie chodnika  

w Barczy, wójt poinformował o projektowanych chodnikach i drogach zwracając uwagę, 

że realizacja tych zadań pochłonie duże pieniądze. Warto się zastanowić, czy kolejne 

projekty powinny być uruchamiane już teraz, czy nie trzeba poczekać na częściową 

realizację zdań już zaprojektowanych, ponieważ wójt nie chciałby dopuścić do sytuacji, 

że na półce leży dziesiątki milionów do realizacji. W kwestii fetoru w Domaszowicach – 

problem jest znany od lat. Wójt wyjaśnił jakie działania były podejmowane i zadeklarował, 

ze w tej sprawie będzie podejmował interwencje.  

Tomasz Ksel (Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji) ponownie zabrał głos 

poruszając kwestie braku odpowiedzi na pismo ze stycznia złożonej przez mieszkańca 

ulicy Widokowej.   

Dariusz Korczyński (Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej) 

odpowiedział, że kwestia udrożnienia drogi zgłaszana w piśmie została zrealizowana.  

Radny Ksel podziękował pani Wójt za stanowisko na odbiorach w związku z dokonaniem 

odbioru placu na ul. Floriana.  

Mirosław Kuzka (Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa) zabrał głos informując, że też by chciał podziękować.  

Teodora Jagiełło (Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej  

i Promocji Gminy) poinformowała o pismach złożonych w dniu dzisiejszym do Wójta i do 

Radnych Powiatu z terenu gminy w sprawie problemów w obrębie dróg powiatowych 

(konkretnie chodzi o ulicę Świętokrzyską i przyległe w Woli Kopcowej). Radna zwróciła 

się do Przewodniczącego Rady Gminy by zaprosił Radnych Powiatowych na jedno  

z posiedzeń w związku z konstruowaniem budżetu na przyszły rok. Jak dziś słyszeliśmy, 

wiele wątków, które dzisiaj przewijają się przez obrady dotyczy dróg powiatowych  

i problemów z tym związanych. 

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) odpowiedział, że rozmawiał  

w tej kwestii z Biurem Obsługi Rady, bo taki zamiar był w związku z dzisiejszymi obradami. 

Przewodniczący Rady zadeklarował, że w najbliższych dniach porozmawia o tym, czy 

najbliższą sesję październikową tych radnych nie zaprosić i przypomniał że wystosował 

prośbę do radnych gminy o przedstawienie zadań, które powinny znaleźć się na wspólnej 

liście do zgłoszenia radnym powiatowym.  

Radny Kuzka ponownie zabrał głos, prosząc o interwencję w sprawie ośrodków zdrowia  

i organizacji spotkania, ponieważ zbliża się okres zachorowań. 

Wójt Gminy Masłów zadeklarował ponownie, że takie spotkanie zorganizuje. Wójt 

przedstawił swoją propozycję spotkania z Radnymi Powiatu Kieleckiego.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów poinformował, że na jednym ze spotkań Starosta 

deklarował, że sala konferencyjna w starostwie jest dostępna, ale Przewodniczący nie 

ukrywa, że wolałby aby spotkanie odbyło się w gminie i zadeklarował, że spraw zostanie 

dopracowana.  
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Piotr Zegadło (Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego) zabrał 

głos informując, że poruszane dziś sprawy zgłasza na bieżąco do urzędu. Radny 

podziękował druhom OSP, mieszkańcom, firmom i osobom zaangażowanym za udział  

w zbiórce darów dla powodzian i przekazanie ich do osób potrzebujących.  

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów, Wiceprzewodniczący Komisji 

Budżetu i Finansów) dodał, że włączamy się w podziękowania. Przewodniczący Rady 

poinformował, że:  

− złożył interpelację w sprawie udrożnienia rowów przy ul. Spacerowej, 

− zwrócił się z pytaniem w prawie podania mieszkańców Dąbrowy, skierowanego do 

Rady, 

− korespondencji z Centrum Medycznym Zdrowie. Przewodniczący Rady zwrócił się 

do wójta informując, iż uważa że należy jednoznacznie zapytać mieszkańców, czy 

akceptują to co dzieje się z służbą zdrowia czy oczekują zmian. Przewodniczący 

jest przekonany, że lepiej nie będzie.   

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja ds. skarg, wniosków i petycji 

rozpatrywała petycję i poprosił o uzupełnienie treści pisma kierowanego do mieszkańców 

o zapis informujący o możliwości uruchomienia procedury ZRID. Przewodniczący Rady 

poruszył również kwestie oczekiwania na uruchomienie procedury indywidualnych zmian 

w planach miejscowych.  

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) odniósł się do poruszanych spraw przypominając 

historię uruchomienia niepublicznych ośrodków zdrowia. Wójt podkreślił, że gmina nie jest 

organem prowadzącym te ośrodki, więc nie jest to taka sama sytuacja jak ośrodki 

prowadzone przez samorząd. Interwencje bieżące to jedno, ale wspólnie powinniśmy 

mieć plan zastępczy na funkcjonowanie służby zdrowia w gminie i zadeklarował 

zaangażowanie w tę sprawę.   

Piotr Kapuściński (Przewodniczący Rady Gminy Masłów) zgodził się z Wójtem, że w tej 

kwestii należy podjąć wspólne działania, bo sprawa jest trudna. Przewodniczący 

zadeklarował, że na kolejnej sesji Rady przedstawi informację na temat środków, jakie idą 

za mieszkańcami do tego podmiotu. Są to gigantyczne kwoty więc mieszkańcy powinni 

mieć lepszą jakość usług niż do tej pory.   

Tomasz Lato (Wójt Gminy Masłów) odniósł się również do sprawy miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. Wójt poinformował, że jest około 14 planowanych 

zmian, ale część z nich nie może zostać zrealizowana ponieważ dokumentacja jest 

niekompletna. Na najbliższej sesji planujemy przedstawić Państwu co najmniej 3 tego 

typu projekty.  

Monika Dolezińska-Włodarczyk (Zastępca Wójta Gminy Masłów) zwróciła się z prośbą  

o przekazywanie mieszkańcom informacji na temat możliwości skorzystania  

z dofinansowania na wymianę źródeł ciepła – nabór został uruchomiony. 
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Mirosław Kuzka (Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa) chciał zapytać ile wniosków spłynęło , ale już otrzymał 

informację, że 10.  

Brak kolejnych głosów w tym punkcie.  

 

10. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Kapuściński podziękował za udział w VII sesji Rady Gminy Masłów i zamknął obrady. 

  

 

Przewodniczący Rada Gminy Masłów 

Piotr Kapuściński   

Przygotował: Joanna Synak 


